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Az elnökség határozatképes. 

Dr. Nyíri Iván elnök 13.10-kor határozatképesnek nyilvánítja és megnyitja az elnökségi ülést.  
Köszönti az új Elnökség tagjait. 

Miklós Adrienn főtitkár javaslatára legyenek tervezhetőek az elnökségi ülések, tehát körülbelül 6 hetente fix 
napon üljön össze az elnökség. 

1/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége meghatározza, hogy 6 hetente szerdánként 15 
órától legyenek az elnökségi ülések. Sürgős ügyekben elektronikusan döntsön a T. elnökség. 

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

Dr. Nyíri Iván elnök felkéri Miklós Adrienn főtitkárt, tartsa meg beszámolóját az első napirendi ponthoz 
kapcsolódóan. 

1. Pénzügyi és ügymeneti tájékoztató 

Miklós Adrienn tájékoztatja a T. Elnökség tagjait a Magyar Búvár Szakszövetség és a Magyar Búvár 
Szakszövetség Nonprofit Kft. aktuális egyenlegéről. (1. számú melléklet) 

Részletesen elmondja a 2018. évi támogatások összegeit, melyeket a Világjátékok felkészülésére (6.000.000 Ft), 
az iroda működésére (21.577.523 Ft), az utánpótlás edző programra (2.228.560 Ft) kap a Magyar Búvár 
Szakszövetség. A támogatások szerződéskötési folyamatában vagyunk jelenleg. 

A 2018-as CMAS Világkupa elszámolása körülbelül 90%-ban elkészült.  

Miklós Adrienn felkéri Miklós Tamást, hogy számoljon be néhány mondatban az egri versenyről. 

Zelenák József javaslatot tesz arra, hogy akik a világkupa előkészítésében és levezénylésében aktívan részt 
vettek, kapjanak pénzbeli jutalmat. Erre 900.000 Ft keret áll rendelkezésre 

2. MBSZ Rendezvények 2018-2022 

Dr. Nyíri Iván elnök felvázolja a következő 4 év rendezvényeit, melyről a T. elnökségnek szavazni kell, hogy mire 
adjunk be pályázatot. 

 2019. felnőtt uszonyosúszó Európa-bajnokság Egerben augusztusban 



2/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza, hogy pályázatot adjon be az 
MBSZ a 2019-es felnőtt uszonyosúszó EB szervezésére Egerbe augusztus utolsó hetére. 

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

 2022. felnőtt uszonyosúszó Világbajnokság 

Javaslat: Dr. Balogh Tamás javaslata, hogy kérdezősködjünk körbe a Duna Aréna használatáról. Érdemes 

Budapestre megpályázni a versenyt, mert az uszoda kihasználtságáért kapkodni fognak az üzemeltetők. Keresik 

az eseményeket,  

Balázs Péter hozzászólása: mindenképpen reptérrel rendelkező fővárosba szeretné a CMAS helyezni a 

világbajnokságot. 

3/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza, hogy pályázatot adjon be az 
MBSZ a 2022-es felnőtt uszonyosúszó VB szervezésére Budapestre. 

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

 CMAS közgyűlés Magyarországra hozatala. Egerbe, vagy Budapestre lehetne megszervezni 

3 napos programról van szó. Itt is fontos, hogy repülőteres városban legyen a közgyűlés.  

Zelenák József szerint fontos költségvetést készíteni. Meg kell érdeklődni, hogy lehet-e sportdiplomáciai 

pályázatot beadni. 

Holló Győző szerint Egerben megvan minden adottság egy ilyen rendezvény szervezésére, ráadásul olcsóbb is 

lenne, mint máshol.  

Miklós Tamás hozzászólása szerint ez jó főpróba lenne a világbajnokság megszervezésére. Főként a 

kapcsolatok kiépítése miatt.  

Kormányzati kapcsolatok kiépítése miatt is jó alkalom lenne Budapestre hozni a közgyűlést Dr. Balogh Tamás 

szerint. 

4/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza, hogy pályázatot adjon be az 
MBSZ a 2020-ban megrendezendő CMAS közgyűlésre Budapestre. 

Az elnökség 5 igen, 0 nem, 3 tartózkodó szavazattal megszavazza a határozatot.  

 2020. CMAS uszonyosúszó világkupa Eger 

Dr. Nyíri Iván javaslata szerint 2020-ban Egerben legyen az uszonyosúszó világkupa az eddigi évekhez 

hasonlóan. 

5/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza, hogy pályázatot adjon be az 
MBSZ a 2020-as CMAS uszonyosúszó világkupa megrendezésére Egerbe. 

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

 2019., 2020. tájékozódási búvárúszó világkupa 

Balázs Péter javaslata alapján adjon be pályázatot az MBSZ 2019-re és 2020-ra tájékozódási világkupa 

megrendezésére, amit a kisebb csapatok szoktak rendezni. Eddig még nem kaptunk támogatást az államtól 

ezekre a rendezvényekre. 



6/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza, hogy pályázatot adjon be az 
MBSZ a 2019-es és 2020-as tájékozódási búvárúszó világkupa megrendezésére. 

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

3. Beszámoló a sportbizottság munkájáról (Balázs Péter sport alelnök) 

Balázs Péter javaslata alapján új szakbizottsági vezetőket kell választani. Miklós Adrienn beszámolója szerint egy 

külsős vezetőt kell felkérni szakmai vezetőnek. 

Miklós Tamás javaslata: Holló Győző legyen az uszonyos szakbizottság elnöke 

7/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza, hogy Holló Győző legyen az 
uszonyosúszó szakbizottság elnöke, Wágner Zsófia a tájékozódási búvárúszó szakbizottságé, Nagy 
Norbert a víz alatti hokié, Engyel Ákos az apneáé, Novotny Tamás a víz alatti rögbié. 

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

Miklós Tamás javaslata, hogy az elnökségből minden tagnak egy sportágat képviselnie kellene: 

Uszonyosúszás: Holló Győző 

Tájékozódási búvárúszás: Szalai László 

Víz alatti hoki: Nagy Norbert 

Víz alatti rögbi: Meixner Zsolt 

Apnea: Miklós Tamás 

Víz alatti fotózás: Dr. Balogh Tamás 

Sport diving: Zelenák József 

8/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza, hogy az elnökségi tagok egy-egy 
sportágat képviseljenek Miklós Tamás fenti javaslata alapján. 

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

 Diáksport – Diákolimpia 

Balázs Péter javaslata, hogy az iskolák versenyére létre kell hoznunk egy „D” kategóriát, ahol bármelyik iskola 

benevezhet, elindulhat szakmai háttér nélkül. Minimum 300 főt kell ahhoz megmozgatnunk, hogy ne essünk ki a 

Diákolimpia programból. A program pedig azért fontos, hogy a fiatalok felé tudjunk nyitni, létszámot tudjunk 

bővíteni. A fiatalok pedig felvételi többletpontokat kapnak az elért eredményekért. 

Az elnökség tagjai is elvégezhetik a feladatot, az iskolákkal való kapcsolatteremtést. Eger: Dr. Nyíri Iván, 

Kaposvár: Miklós Tamás, Gyöngyös: Holló Győző… 

Árvai Andrea kiküldött e-mailjére eddig összesen két klub jelzett vissza, hogy szívesen vállalja az iskolákkal való 

kapcsolatteremtést. 

9/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza, hogy a diákolimpiához szükséges 
létszám eléréséhez az iskolákkal felvegyék a kapcsolatot a felelősök, ehhez 300.000 Ft keretösszeget 
biztosít az MBSZ. 

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  



 

 Új tagszervezetek bevonása 

Minden új tagszervezet belépéskor 100.000 Ft értékű szolgáltatáscsomagot kap, melyből leigazolhat, átigazolhat, 

versenyengedélyt kérhet. Ebből a keretből az éves tagdíjat (25.000 Ft) nem rendezheti. 

 Szponzorációs csomagok és megállapodások 

A jelenlegi besorolás 2x-es szorzóval megnöveljük: 

Bronz fokozatú támogató: 500.000 Ft 

Ezüst fokozatú támogató: 1.000.000 Ft 

Arany fokozatú támogató: 2.000.000 Ft 

Kiemelt támogató: 4.000.000 Ft-tól 

 

10/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza, hogy a szponzorációs 
besorolást 2x-es szorzóval növeljük: bronz fokozat 500.000 Ft támogatás, ezüst fokozat 1.000.000 Ft 
támogatás, arany fokozat 2.000.000 Ft támogatás, KIEMELT TÁMOGATÓ 4.000.000 Ft. 

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

 Tájékozódási Nyílt Európa-bajnokság 2018. 08.27-09.02. 

Balázs Péter javaslata alapján mi rendezzünk először olyan tájolós nemzetközi versenyt, ahol a sport diving 

sportágnak is helyet adnánk, bemutató váltóversenyt rendezhetnénk. 

Szervezőbizottság: 

Főszervező, szervezőbizottság elnöke: Miklós Tamás 

Versenyelnök: Meixner Zsolt 

Technikai feltételek: Szalai László 

Sportbúvárkodás: Zelenák József – Nagy T. János, Kálmán Imre 

11/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza a 2018-as Tájékozódási 
Búvárúszó Európa-bajnokság szervezőbizottságának felállását. 

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

 Apnea versenyrendezés 

12/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza, hogy Miklós Tamás lesz az 
apnea versenyrendezés felelőse. 

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

 Sportbúvár versenyrendszer 

13/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza, hogy Zelenák József lesz a 
sportbúvár versenyrendszer felelőse. 

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

 Versenyrendezési szabályzat kidolgozása 



A szabályzatot Nagy Márk készíti, felelőse Árvai Andrea a szövetség részéről. 

14/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza, hogy Árvai Andrea lesz a 
versenyrendezési szabályzat kidolgozásáért a felelős 

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

 Uszonyosúszó szakági igazgató 

Miklós Adrienn főtitkár már lépéseket tett az ügyben, hogy egy megfelelő szakember kerüljön az uszonyosúszó 

szakág élére. A működési költség 40%-át fizetésekre kell elköltenünk, amiből a szakági igazgatónak is el kell 

különíteni egy részt. 

Dr. Nyíri Iván javaslata alapján az irodai dolgozók bérét is „rendbe kell tenni”. 

15/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza, hogy Miklós Adrienn lesz az 
uszonyosúszó szakági igazgató megválasztásáért a felelős.  

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

 Sportstratégia 

A 2017-ben megkezdett Sport stratégia véglegesítése, az új elnökséggel együtt újra megalakuló szakági 

bizottságok, illetve a technikai oldal bevonása, a stratégia és a benne foglalt cselekvési program elfogadása, és a 

program végrehajtásának megkezdése. 

 

16/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza, hogy Zelenák József, Balázs 
Péter, Dr. Balogh Tamás lesznek a sportstratégia létrehozásának felelősei, melynek határideje 2018. 
december 1. 

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

4. Technikai Bizottság (Zelenák József technikai alelnök) 

Búvároktatói Kollégiumi tervek 

 Zelenák József javaslata: az oktatói kollégium tagjai, az SZMSZ-nek megfelelően, demokratikus 
választás utján, tegyenek javaslatot az oktatói kollégium elnökének személyére. 

 

17/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza, hogy a kollégium tagjai 
szavazzák meg az elnök személyét. 

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

 A Légzőcsöves búvár Oktatási Program szabványainak lefordítása, oktatási anyag elkészítése és oktatói 

tanfolyamok megszervezése. 

 

18/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza, Zelenák József legyen a 
légzőcsöves búvár oktatási program felelőse.  

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

 Alapszabály módosítás: legyen harmadik bizottságunk is, a tudományos bizottság. Dr. Balogh Tamás 

képvisel minket a CMAS bizottságban. 



19/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza a tudományos bizottság 
létrejöttét. 

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

 A technikai bizottság szakbizottságokat hozzon létre 

20/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza a szakbizottságok létrehozását a 
technikai bizottságon belül. 

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

 Az oktatói kollégiumok saját szavazati joggal élhessenek, amihez alapszabály módosítás szükséges 

 Technikai bizottság minősítési szabályzatának elkészítése az OKJ Búvár Sportoktató képzés kiváltása 

érdekében 

21/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza a technikai bizottság minősítési 
szabályzatának elkészítését az OKJ Búvár és Sportoktató képzés kiváltása érdekében 

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

 Ségítségnyújtás az MBSZ Alapszabály módosítási javaslat elkészítéséhez Dr. Nyíri Iván lesz a felelős 
 

 Segítségnyújtás az MBSZ SZMSZ elkészítéséhez Miklós Adrienn lesz a felelős 
 

 A CMAS Stafeta Expedition 2018 magyarországi előkészítése, az expedíció technikai és szakmai 
támogatása. Ehhez bizottságot kell felállítani, melynek felelőse: Dr. Balogh Tamás  
 

Emléktábla elhelyezése a hajón. 
 

22/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza, hogy a CMAS Stafeta Expedition 
2018 megszervezésére 500.000 Ft keretösszeget nyújt az MBSZ a bizottságnak, plusz bronztábla 
elkészítését vállalja. 

Az elnökség 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

 Olyan hazai szervezetekkel kell felvennünk a kapcsolatot szerződéskötés szintjén, akiknek bármilyen 

köze van a vízhez, ahol búvárok dolgoznak 

 Együttműködés kialakítása hazai szolgálatokkal, szövetségekkel, állami szervekkel, melyek bármilyen 

segítségünkre lehetnek a mindennapi munkában, ahol búvárok dolgoznak 

 Jogi szakbizottságot kellene létrehozni a fent említett tevékenységekhez 

23/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza a technikai szakbizottság 
munkaterv javaslatát a fenti részletezésben és a jogi szakbizottság létrehozását. 

Az elnökség 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

 SZMSZ-be kell foglalni, hogy a CMAS közgyűlésekről szigorú elszámolást és beszámolót készítsen 

mindenki, aki kiutazik. Minden rendezvényre csak egy főt delegáljon az MBSZ 

 Zelenák József javaslata, hogy mindenki készítsen költségtervet a kiutazásairól, akinek lesz idén CMAS 

bizottsági megjelenése 



 Országos szabadtéri búvártalálkozó szervezése és lebonyolítása, minden magyarországi 
búvárszervezet részvételével. Felnőtt és gyermek programok 
 

 Miklós Adrienn javaslatára: Etikai kódex létrehozása, zéró tolerancia minden rendezvényen. Ezt a 
szabályt a Magyar Antidopping Csoport fogja rendszeresen ellenőrizni 
 

A 2018-as CMAS Uszonyosúszó Világkupán történtek miatt erre nagyon nagy szükség van 
 

 
24/2018 (III.20): A Magyar Búvár Szakszövetség elnöksége megszavazza az etikai kódex kidolgozását 
beleírva a zéró tolerancia szabályát. 

Az elnökség 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal, egyhangúan megszavazza a határozatot.  

 Sportolói felzárkóztatási program: hátrányos helyzetű, a sportág iránt elkötelezett, tehetséges fiatal 

versenyzők anyagi és tevőleges támogatása saját és állami forrásokból 

 

Éveken keresztül részesültünk állami támogatásból ebben a témában, de egy idő után kikerültünk a keretből, 

mert nem vagyunk olimpiai sportág. 

 

Idén szerencsések vagyunk, mert már márciusban tudjuk, hogy mennyi pénzzel gazdálkodhatunk idén. Az előző 

években júniusban tudtuk meg az információkat. Akkor már nehéz volt tervezni egy egész évre. 

 

 
 

 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jegyzőkönyvet vezette: Holczmüller Anikó 

Készítés ideje: 2018. március 20. 

 

 


